
Zápis z výroční členské schůze konané dne 18. ledna 2024 v 16:00 

 

Přítomni za výbor SK: Mgr. Jiří Musil, Květoslava Valentová, Ladislav Vobejda, Nicole Rauvolfová, 

Milan Pacík, Martina Buchtová 

Přítomni za revizní komisi: Veronika Klášterková, Jiří Klášterka, Radim Švejda 

Program schůze: 
- zahájení  
- seznámení s činností SK v roce 2023  
- volba hospodáře klubu  
- zpráva o hospodaření SK 2023  
- plán akcí na rok 2024  
- diskuze, závěr.  
 

1. Předseda SK pražských hasičů přivítal a seznámil všechny účastníky s programem schůze.  

Byla zvolena sčítací komise: Jiří Klášterka a Romana Valentová. 

Členská schůze byla usnášeníschopná na základě přítomných členů a plných mocí  

za nepřítomné členy. 

Členů SK bylo k 31. prosinci 2023: 79 

Přítomných včetně plných mocí: 48 

2. Vzhledem k ukončení činnosti hospodářky klubu Zuzany Mackové v dubnu 2023 byl pověřen 

dočasným hospodařením Jan Kulhánek. Členská schůze si musela zvolit nového hospodáře.  

Navržen byl Jan Kulhánek a byl členskou schůzí zvolen. 

Pro: 48   Proti:   0  Zdrželi se: 0 

3. Předseda poděkoval dosavadní hospodářce klubu Zuzaně Mackové za působení ve výboru SK 

a 5 letou spolupráci na místě hospodářky.  

4. Veronika Klášterková seznámila přítomné členy s činností SK v roce 2023, byly zmíněny 

všechny závody a sportovní akce klubu a související činnosti. Hlavními závody, které byly 

organizovány SK v roce 2023, byl závod v běžeckém lyžování v Bedřichově a Jarní běh 

Kunratickým lesem. Dalšími akcemi klubu byl přechod Jeseníků, splutí Sázavy, jednodenní 

procházky v okolí Prahy a podpora volejbalistů na Světových hrách hasičů a policistů, podpora 

hokejistů na mistrovství republiky hasičů. Uvedla a poděkovala všem sponzorům, kteří nám  

na závody a aktivity klubu v roce 2023 přispěli a jsou našimi stálými podporovateli (jedná se  

o Českou sportovní hasičskou federaci, HZS hl. m. Prahy, Pivovar Svijany, časopis Nordic & 

Snow, SIDAC, Městské sdružení hasičů, Šámalova chata a Hotel Globus). Rádi bychom i nadále 

vyvíjeli spolupráci, jak se závodníky, sponzory, tak i přáteli klubu.  

5. Jan Kulhánek přednesl závěrečnou zprávu o hospodaření klubu v roce 2023 (viz Příloha). 

Seznámil s využitím dotací na jednotlivé akce, které byly v roce 2023 poskytnuty od České 

hasičské sportovní federace. Dále seznámil účastníky s dalšími nezbytnými výdaji klubu. 

Zároveň uvedl, že SK pražských hasičů má nový bankovní účet. Původní účet byl zrušen kvůli 

poplatkům za vedení účtu a přijatých plateb. Upozornil na nutnost provedení inventury 

majetku. 

Navržená závěrečná zpráva o hospodaření byla členskou schůzí schválena. 

Pro: 48   Proti:   0  Zdrželi se: 0 



6. Sekretář klubu Milan Pacík seznámil přítomné se členskou základnou a upozornil na výběr 

členských příspěvků v roce 2024. Termín pro výběr je stanoven do 29. února 2024. 

7. Předseda klubu seznámil přítomné s plánem akcí na rok 2024 a potvrdil finanční podporu 

České hasičské sportovní federace i v letošním roce (viz Příloha - Newsletter). 

8. Revizní komise přednesla závěry z revize hospodaření klubu roku 2021 a 2022, včetně 

doporučení. Většina doporučení byla během roku 2022 a 2023 přijata a byla realizována (např. 

výměna bankovní instituce, zpracování dotací, rozšíření výboru o sekretáře klubu a další členy 

výboru apod.). Dále bylo upozorněno na potřebu aktualizace stávajících stanov, která prozatím 

neproběhla. 

9. Po seznámení s činností klubu a jeho výboru byla otevřena diskuze pro členy SK. 

Veronika Klášterková vznesla požadavek na změnu loga, neboť současné logo již využíváme  

od založení klubu a k 15. výročí klubu se nabízí možnost aktualizace. V rámci diskuze byly 

předloženy návrhy loga zpracované Milanem Pacíkem. Bylo dohodnuto, že návrh nového loga 

umožníme v rámci soutěže všem, kdo budou chtít podat návrh na logo, a to jak členům, tak  

i širší veřejnosti. Soutěž bude vyhlášena na webových stránkách Sportovního klubu pražských 

hasičů.  

Návrh loga by měl obsahovat: 

- název klubu, ev. zkratka 

- zaměření na sportovní aktivitu 

- hasičský motiv 

- rok založení. 

 

Ten, jehož návrh bude výborem vybrán, obdrží posléze dres a tričko z již tištěným logem.  

Návrh ke změně loga a vyhlášení soutěže byl přijat. 

Pro: 48   Proti:   0  Zdrželi se: 0 

10. Předseda klubu ukončil výroční členskou schůzi v 17:30 hodin. Pro všechny přítomné byla 

připravena společná večeře a jeden nápoj. Následně pozval členy na přednášku hosta Petra 

Tatíčka o výstavbě lodi a cestování po moři. 


